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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

 

Dátum konania :             22.01.2025    

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 – „Prezenčne, Online“ 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomný predseda komisie: Ing. Richard Vilkus 

Prítomní členovia: doc. PhDr. Daniel Klimovský, Ing. Marek Tydor, Mgr. Pavol Škápik - 

Online, JUDr. PhDr. Ing. Juraj Mravec, PhD. MBA.    

Prítomní členovia: (neposlanci): Mgr. Jozef Gašparík, PhD. Ing. Veronika Miťková - 

prihlásená o 16,55 hod. „ Online“. 

Neprítomní  (poslanci): Ing. Ján Karman - Ospravedlnený, Pavol Záhradný - Ospravedlnený.     

Prizvaní hostia: Mgr. Zuzana Grečová.          

Predseda FK po privítaní členov komisie otvoril rokovanie komisie, oboznámil všetkých 

členov komisie s návrhom, že v Bode 2 Rôzne: bude zaradená diskusia členov FK 

k „Rozpočtovému provizóriu“ na rok 2025“. Následne predseda komisie požiadal členov FK 

o schválenie programu rokovania.  

K bodu 1:  

Návrh schválenia programu rokovania finančnej komisie. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6   

Za: 6  

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Všetci prítomní 6 členovia finančnej komisie schválili program zasadnutia komisie.  

Ing. V. Miťková v čase hlasovania programu nebola prítomná, účasť na komisii od 16,50 hod. 

„Online“.  

Schválený program komisie: 

Program zasadnutia 
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1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia /Ing. R. Vilkus/  

2. Rôzne - Diskusia k rozpočtovému provizóriu na rok 2025 /Mgr. Z. Grečová, vedúca 

finančného oddelenia/. 

K bodu 2 Rôzne:   

Diskusia členov finančnej komisie k rozpočtovému provizóriu v roku 2025. 

V úvode Mgr. Z. Grečová informovala členov komisie, že mestská časť Bratislava - 

Petržalka bude do schválenia  riadneho rozpočtu na rok 2025 hospodáriť s rozpočtom z 

predchádzajúceho rozpočtového roka, keďže mestská časť vstupuje do rozpočtového 

provizória, pričom podotkla, že mesačné výdavky nesmú prekročiť jednu dvanástinu jeho 

celkovej výšky. Uviedla, že dokážeme fungovať a poskytovať služby do schválenia riadneho 

rozpočtu (cca do marca 2025), podotkla len, že mestská časť nebude môcť vstupovať do nových 

záväzkov  a nových investičných projektov. 

V diskusii sa členovia finančnej komisie zaoberali otázkami rozpočtového provizória 

mestskej časti, aké výdavky bude možné realizovať v rámci rozpočtového provizória. 

Mgr. Pavol Škápik sa v diskusii spýtal, či rozpočtové provizórium, teda 1/12 rozpočtu 

týka bežných aj kapitálových výdavkov?, či je možné schvaľovať objednávky, realizovať 

nákupy, ako aj napr. uskutočniť verejné obstarávanie na služby atď ? 

Mgr. Z. Grečová  a doc. PhDr. D. Klimovský, PhD. spoločne sa zhodli a zodpovedali 

členom komisie na uvedené otázky: že objednávky aj nákupy je možné realizovať v rámci 

plnenia 1/12 rozpočtu. doc. PhDr. D. Klimovský, PhD. Uviedol k otázke realizácie verejného 

obstarávania (ďalej len VO), že pri VO je to podmienené vyčlenením finančných prostriedkov 

s výhradou a že uzavrieť zmluvy bude možné až neskôr, keď bude riadny rozpočet schválený. 

Doplnil aj, že napr. teraz by si mestská časť nemohla zobrať úver, túto skutočnosť pripomenula 

aj vedúca  FO Mgr. Z. Grečová, že výdavky nie je možné presiahnuť a je ich možné čerpať len 

do výšky 1/12 rozpočtu. Taktiež Mgr. Grečová konštatovala, že musíme brať do úvahy aj 

dôležité hľadisko opatrnosti, zodpovednosti, aby sa jednalo o oprávnené výdavky rozpočtu, 

keďže ich bude musieť následne schváliť miestne zastupiteľstvo. 

Ing. M. Tydor sa počas diskusie spýtal Mgr. Z. Grečovej, na koho sa majú obrátiť 

ohľadom verejného obstarávania ? Mgr. Grečová zodpovedala, že treba sa obrátiť na „Referát 

verejného obstarávania“.  

V diskusii sa doc. D. Klimovský, PhD. spýtal, či bude predložená nová verzia rozpočtu vo 

februári 2025 ? Mgr. Z. Grečová odpovedala, že vo februári nebude, predpokladá sa, že 

najbližšie začiatkom marca 2025.      
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Mgr. P. Škápik mal otázku na Mgr. Z. Grečovú, aký sa predpokladá prebytok v rozpočte za rok 

2024, následne Ing. M. Tydor, doplnil, či sa počíta so sumou cca 4 mil. Eur ?  

Pani vedúca finančného oddelenia Mgr. Z. Grečová informovala  členov komisie, že v týchto 

dňoch sa čaká na predloženie všetkých dokladov a všetko ešte treba zapracovať do rozpočtu 

roku  2024 (napr. dotácie sa musia vylúčiť z prebytku rozpočtu, musí sa zapracovať  „Štatút).  

Doplnila aj informáciu  členom komisie, že úver o ktorý sme žiadali zo ŠFRB, tieto finančné 

prostriedky mestská časť  nedostala. 

 V diskusii sa Mgr. J. Gašparík, PhD. spýtal, či sa kontroluje čerpanie rozpočtového 

provizória ? Doc. PhDr. D. Klimovský mu zodpovedal, že hlavná kontrolórka miestneho úradu 

nemá túto povinnosť kontrolovať výdavky v rozpočtovom provizóriu. Informáciu doplnila aj 

Mgr. Grečová, že čerpanie rozpočtu sa kontroluje na  referáte rozpočtu, resp. sama si  kontroluje 

čerpanie výdavkov na týždennej báze, následne informuje p. starostu o stave čerpania 1/12 

z rozpočtu.  

Členovia komisie sa v diskusii informovali aj o financovaní MŠ. Mgr, Z. Grečová 

informovala členov komisie, že z Magistrátu hl. mesta Bratislavy doteraz  neprišli finančné 

prostriedky  za materské škôlky v predpokladanej sume  cca 1,3 mil. Eur, keďže p. starosta 

nepodpísal Memorandum a preto finančné prostriedky neboli mestskej časti zaslané. JUDr. 

PhDr. Ing. J. Mravec doplnil členom komisie, že právny titul na to je, že Magistrát hl. mesta 

SR finančné prostriedky mohol zaslať finančné prostriedky v predpokladanej výške napr. ako 

zálohovú platbu.   

V závere diskusie sa Ing. M. Tydor spýtal Mgr. Grečovej na predpokladanú -

odhadovanú sumu finančných prostriedkov v „Rezervnom fonde“? Mgr. Z. Grečová 

informovala členov komisie, že ešte nemá vyčíslenú presnú sumu, že ešte sa spracovávajú 

posledné doklady, ktoré prišli v týchto dňoch a teda musia byť komplexne zúčtované ešte do 

roku 2024.  

Po ukončení diskusie predseda finančnej komisie na záver poďakoval všetkým členom za účasť 

a oficiálne ukončil rokovanie komisie o 17,30 hod.  

 

Predseda:                             Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                                      Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

V Bratislave, dňa  27.01.2025 


